
Protokół Nr XII/19

z obrad XII sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury

w dniu 28 października 2019 roku

Obrady XII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły zaś
o godzinie 14:50. 

W obradach XII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do protokołu
listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na XII sesji:

1 Witold Berski
2 Marek Bogucki
3 Jan Hyndza
4 Katarzyna Jarocka
5 Jerzy Korowicki
6 Igor Mironkiewicz
7 Katarzyna Nayda
8 Paweł Onieszczuk
9 Jerzy Roszczenko
10 Łukasz Rybałtowski
11 Igor Śnieżko
12 Marcin Usakiewicz
13 Agnieszka Monika Zalewska

Radni nieobecni na XII sesji:
1. Melania Grygoruk
2. Antoni Kosieradzki 

W obradach XII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2).

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  XII  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  28  października  2019  r.  otworzyła
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Agnieszka  Monika  Zalewska,  która  na  wstępie  powitała
wszystkich przybyłych na XII  sesję  Rady Miasta.  Przewodnicząca  stwierdziła,  że  w sesji
uczestniczy  13  radnych,  co  stanowi  kworum  przy  którym  Rada  może  obradować  i
podejmować prawomocne decyzje.



Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady  powiedział,  że  w  trybie  artykułu  20  ust.  5  ustawy  o  samorządzie
gminnym porządek obrad został  zmieniony w pkt 18, Informacja o stanie realizacji zadań
oświatowych zostanie  przedstawiona na kolejnej sesji, dzisiaj w pkt 18 zostanie odczytany
protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi do porządku obrad? 
Radni uwag nie zgłosili.

Przewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  sesja  prowadzona  będzie  zgodnie  z  przesłanym
porządkiem obrad, uwzględniającym zmiany.

1) otwarcie obrad,

2) przedstawienie porządku obrad,

3) przyjęcie protokołu z obrad  XI sesji Rady Miasta,

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami,

5) podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Białymstoku skargi na uchwałę Nr VIII/47/19 z dnia 17 maja 2019 r. w sprawie
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta
Siemiatycze,

6)  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Siemiatycze,

7) podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządów osiedli,

8) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji,

9) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego
Gimnazjum Publicznego Nr 1 w Siemiatyczach i Gimnazjum Nr 2 w Zespole Szkół z
Oddziałami Integracyjnymi  im. Jana Pawła II w Siemiatyczach,

10) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie miasta Siemiatycze,

11) podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania tych odpadów,

12) podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  i  stawki  tej  opłaty  oraz  ustalenia  stawki  opłaty
podwyższonej,

13) podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego,



14) podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części miasta Siemiatycze przy ul. Słowiczyńskiej,

15) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r.,

16) przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta Siemiatycze,

17) przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miasta oraz
kierowników jednostek organizacyjnych,

18) przedstawienie Protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze z realizacja
zadań gminy w zaopatrzenie mieszkańców w wodę,

19) przedstawienie informacji o podmiotach wyznaczonych do wykonywania pracy przez
skazanych,

20) wolne wnioski,

21) zakończenie obrad.

Do punktu 3 – przyjęcie protokołów z obrad  XI sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XI sesji Rady Miasta wyłożony jest na
stoliku  protokolanta  i  jeżeli  do  końca obrad  nie  wpłynął  do  niego uwagi  uzna  się  go  za
przyjęty. 

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami

Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  odczytała  opinię  NSZZ Solidarność,  w której  Związek  negatywnie
opiniuje uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi i stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty podwyższonej.

Burmistrz powiedział, że w uchwale którą negatywnie zaopiniowało NSZZ Solidarność nie
została  wskazana  podwyżka,  tylko  został  zmieniony  sposób  naliczania,  a  zostało   to
narzucone przez ustawodawcę.

Do  punktu  5  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego  w Białymstoku skargi  na  uchwałę  Nr VIII/47/19  z  dnia  17  maja
2019 r. w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części
miasta Siemiatycze.

Przewodnicząca Rady powiedziała,  że  uchwała  została  omówiona na komisji  przez Panią
Hannę Czmut i Pana Krzysztofa Leszczyńskiego. Przewodnicząca Rady zapytała czy radni
zgłaszają jakieś pytani do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.



Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przekazania
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi na uchwałę Nr VIII/47/19
z  dnia  17  maja  2019  r.  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  części  miasta  Siemiatycze,  Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/69/19 –Załącznik Nr 4

Do punktu 6 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Siemiatycze

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwała  była  omówiona  przez  Panią  Sekretarz  na
Komisji.
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  w sprawie uchwalenia
Statutu Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku
na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Nayda Katarzyna „za”



8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/70/19 –Załącznik Nr 5

Do punktu 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządów osiedli.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że wybory odbędą się od 14 stycznia do 5 lutego 2020 r.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś uwagi do uchwały?

Radni uwag nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zarządzenia
wyborów do Zarządów osiedli, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali
czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego
przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/71/19 –Załącznik Nr 6

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Katarzynę  Jarocką  –  Przewodniczącą  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji o odczytani opinii Komisji, dodała, że opinia będzie stanowiła załącznik
do uchwały.
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały?



Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia
petycji, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw”
czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „wstrzymał się ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „przeciw”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

11 „za”
1 „przeciw”
1  „wstrzymał  się  od
głosu”

Uchwała została podjęta większością głosów.
Uchwała Nr XII/72/19 –Załącznik Nr 7

Do  punktu  9  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  zakończenia  działalności
dotychczasowego Gimnazjum Publicznego Nr 1 w Siemiatyczach i Gimnazjum Nr 2 w
Zespole Szkół z Oddziałami Integracyjnymi  im. Jana Pawła II w Siemiatyczach.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  ze  uchwałę  na  komisji  wyjaśniła  Pani  Anasińska,
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia
zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Publicznego Nr 1 w Siemiatyczach i
Gimnazjum  Nr  2  w  Zespole  Szkół  z  Oddziałami  Integracyjnymi   im.  Jana  Pawła  II  w
Siemiatyczach,  Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,
„przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego  przycisku  na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”



3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/73/19 –Załącznik Nr 8

Do punktu 10 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie miasta Siemiatycze.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Agatę Androsiuk –Kierownika Referatu Gospodarki
Komunalnej o omówienie uchwały.

Pani Androsiuk powiedziała, że została zmieniona w lipcu ustawa o utrzymaniu czystości i
porządku w gminach.  W związku z wejściem 6 września zmian określające  nowy zakres
zagadnień, które muszą być zawarte w regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie
gminy w naszej uchwale należało zawrzeć wymagane informacje. Zmiany te dotyczą zapisów
w zakresie:
- możliwości zbierania odpadów komunalnych w workach, 
-  obowiązku  selektywnego  zbierania  odpadów  niekwalifikujących  się  do  odpadów
medycznych powstałych w gospodarstwie domowym w wyniku przyjmowania produktów
leczniczych w formie iniekcji  i  prowadzenia monitoringu poziomu substancji  we krwi,  w
szczególności  igieł  i  strzykawek  oraz  odpadów  tekstyliów  i  odzieży,  a  także  obowiązku
przyjmowania  tych  odpadów  w  punkcie  selektywnego  zbierania  odpadów  komunalnych
(PSZOK),
-  wymagań  utrzymania  w  odpowiednim  stanie  sanitarnym  i  porządkowym  miejsc
gromadzenia odpadów,
-  możliwości  dodania  w  regulaminie  zapisów  o  warunkach  uznania,  że  odpady  objęte
obowiązkiem selektywnego zbierania, są zbierane w sposób selektywny,
-  zmiany  nazewnictwa  niektórych  odpadów  komunalnych  objętych  obowiązkiem
selektywnego zbierania.
W nowym regulaminie oprócz ww. zapisów dodano również zapisy dotyczące obowiązku i
sposobu oznakowania pojemników na niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne.
 Zmiany polegają  na tym że  wszyscy mieszkańcy są zobowiązani  do selektywnej  zbiórki
odpadów.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili. 



Przewodnicząca Rady zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały w sprawie  przyjęcia
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Siemiatycze, Przewodnicząca
Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od
głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/74/19 –Załącznik Nr 9

Do  punktu  11  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Agatę Androsiuk –Kierownika Referatu Gospodarki
Komunalnej o omówienie uchwały.

Pani  Androsiuk powiedziała,  że  w związku z  wejściem w życie  dnia 6  września  2019 r.
ustawy z dnia 19 lipca 2019 roku o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w
gminach  oraz  niektórych  innych  ustaw  Rada  Miasta,  podejmuje  uchwałę  określającą
szczegółowy sposób i zakres świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych
od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną
przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  w
szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i
sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych.
Wprowadzona  obowiązek  selektywnego  zbierania  oraz  przyjmowania  w  punkcie
selektywnego  zbierania  odpadów  komunalnych  (PSZOK)  odpadów
niekwalifikujących  się  do  odpadów  medycznych  powstałych  w  gospodarstwie
domowym w wyniku przyjmowania produktów leczniczych w formie iniekcji oraz
odpadów tekstyliów i odzieży.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili. 



Przewodnicząca Rady zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały podjęcie  uchwały w
sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów..,
Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/75/19 –Załącznik Nr 10

Do  punktu  12  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty
podwyższonej.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Agatę Androsiuk –Kierownika Referatu Gospodarki
Komunalnej o omówienie uchwały.

Pani Androsiuk powiedziała,  że  w przedstawionej uchwale nie została zmieniona stawka
opłaty za zbieranie odpadów, obowiązuje nas obecna umowa z wykonawcą do końca lutego.
Pani  Kierownik  dodała,  że  liczne  zmiany  które  weszły  6  września  powodują  to  że
przygotowana kalkulacja na cele przeprowadzenia przetargu wskazuje na to że te koszty będą
rosły, zarówna dla wykonawcy jaki i gminy. Zmiany które wprowadził ustawodawca zapewne
wpłynął  na  wysokość  kosztów  jakie  gmina  będzie  musiała  ponosić  za  funkcjonowanie
systemu gospodarki odpadami. Zmiana w uchwale polega na tym, ze ustawodawca nałożył
obowiązek selektywnej zbiórki odpadów na wszystkich, jeżeli właściciel nieruchomości nie
wypełnia  obowiązku  zbierania  odpadów komunalnych  w sposób  selektywny,  gmina  musi
określić  stawkę  opłaty  podwyższonej,  która  będzie  dotkliwa.  Kwota  która  została
zaproponowana jest na tyle dotkliwa żeby mieszkańcy prawidłowo przeprowadzali selekcję.
Jeżeli  nie  będą  tego robić  będą  płacić  stawki  podwyższone.  Będzie  to  wyglądało  tak,  ze
wykonawca  będzie  informował  Burmistrza  i  właściciela  nieruchomości.  Gmina  będzie
wszczynała postępowanie administracyjne a materiał  dowodowy będzie musiał  dostarczyć
wykonawca. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?



- radny Mironkiewicz zapytał o to w jaki sposób będzie egzekwowany ten obowiązek na
osiedlach wielorodzinnych, gdzie są śmietniki dostępne dla wszystkich. 
- Pani Androsiuk powiedziała, ze na osiedlach wielorodzinnych wchodzi odpowiedzialność
zbiorowa.  Ustawodawca  wprowadził  taką  zmianę  dając  możliwość  spółdzielniom
mieszkaniowym  przypisania  konkretnych  bloków  do  konkretnych  altanek  śmieciowych,
wówczas  w  przypadku  stwierdzenia  przez  wykonawcę  rażącego  naruszania  obowiązku
selektywnej zbiórki odpadów miasto będzie prowadziło postępowanie i jeśli wyda decyzję z
podwyższoną stawką to niestety wszyscy mieszkańcy bloków przypisanych do danej altanki
będą musieli zapłacić wyższą stawkę.
-  Radny  Berski  powiedział,  że  w  altanach  śmieciowych  popsute  są  zamki,  dodał,  ze  w
godzinach wieczornych często  podjeżdżają  przedsiębiorcy i  wyrzucają  tam śmieci.  Radny
Berski zapytał też o to kto powinien myć pojemniki na śmieci w altanach na osiedlach?
-  pani  Kierownik  odpowiedziała,  ze  w  przypadku  utrzymania  czystości  to  właściciel
nieruchomości  odpowiada za  czystość  pojemników,  w przypadku  spółdzielni  jest  to  dość
trudne,  ponieważ  w  blokach  mieszka  wiele  rodzin  i  o  każdej  godzinie  pojemniki  są
zapełniane.  Jest  możliwość  zawarcia  w  postępowaniu  przetargowym  zapisu  o  wymianie
pojemnika na czysty, ale będzie się to wiązało z wyższymi kosztami. Pojemników nie można
myć w altance.
- Radny Berski dodał, że mieszkańcy mieszkający w bliskiej odległości od altanek narzekają
na nieprzyjemne zapachy.
- Pani Androsiuk odpowiedziała, że prawo budowlane reguluje te odległości (10 m od okien).
-  Radny  Śnieżko  zapytał  o  to  czy  wiadomo  już  jakiej  wielkości  szacunki  podwyżki
przewidywane są na tą chwilę. Radny stwierdził, że powoli trzeba uświadamiać mieszkańców
że podwyżki są nieuniknione. Radny dodał, że temat poruszony przez radnego Mironkiewicza
altanek  na  osiedlach  wielorodzinnych,  może  warto  zastanowić  się  nad  jakim  innym
rozwiązaniem, mieszkańcy którzy sumiennie segregują nie mogą być karani.
- Pani Androsiuk powiedziała, że analizowany był wzrost kosztów latach poprzednich przy
odbiorze  śmieci  na  instalacji,  na  dzień  dzisiejszy  zniesiono  obowiązek  regionalizacji
instalacji, wykonawca będzie mógł wybrać każdą inną instalację która jest najbliżej. Koszty
na instalacji były podnoszone w różnym stopniu, instalacje w grudniu podejmują zarządzenia
ustalając ceny na kolejny rok. Znane są wzrosty opłaty marszałkowskiej za śmieci, ze 130 zł,
wzrasta na 270 zł za tonę. Analizowaliśmy liczbę wytwarzanych śmieci na terenie miasta, do
tej pory opłata była ryczałtowa.  Teraz rozliczać będziemy się na podstawie kosztorysu. Ceny
za tonę poszczególnych kodów odpadów będą znane dopiero po rozstrzygnięciu przetargu.
Odnosząc  się  do  bloków to  niestety  odpowiedzialność  zbiorowa była  też  do  tej  pory.  W
blokach większość mieszkańców deklarowała segregowanie śmieci a do tej pory różnie z tym
było. Jeśli chodzi o rozwiązania tego problemu w różnych miastach to są czytniki, są kody na
workach, są kamery. Spółdzielnia sama będzie musiała ten problem jakoś rozwiązać. 

Przewodnicząca Rady zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały podjęcie  uchwały w
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki
tej  opłaty  oraz  ustalenia  stawki  opłaty  podwyższonej.  Przewodnicząca  Rady  poprosiła
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”



3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie głosów.
Uchwała Nr XII/75/19 –Załącznik Nr 11

Do punktu 13 -  podjęcie  uchwały w sprawie wysokości  stawek opłat za zajęcie  pasa
drogowego.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwałę  na  komisji  wyjaśnił  Pan  Leszczyński,
podjęcie  uchwały  związane  jest  ze  zmianą  ustawy  o  wspierania  rozwoju  i  usług  sieci
telekomunikacyjnych która wprowadza również zmiany w ustawie o drogach publicznych.
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wysokości
stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego,  Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”



Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/77/19 –Załącznik Nr 12

Do  punktu  14  –  podjęcie  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części miasta Siemiatycze przy ul. Słowiczyńskiej

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji wyjaśnił Pan Leszczyński, projekt
planu przebiegł całą procedurę planistyczną. Do projektu nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Siemiatycze przy ul. Słowiczyńskiej,
Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/78/19 –Załącznik Nr 13

Do punktu 15 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie zmian.

Pani Skarbnik 
Zwiększenie w planie dochodów o kwotę 1 603 249,91 zł., w tym:
1) o kwotę 21 184,91 zł - dotacja celowa na zadania zlecone z przeznaczeniem na
zwrot rolnikom części podatku akcyzowego,
2) o kwotę 30 000 zł - zwiększenie dochodów majątkowych z przeznaczeniem na
nową
inwestycje pn. „Rozbudowa i montaż klimatyzacji”
3) o kwotę 32 800 zł - dotacja celowa na zadania zlecone z przeznaczeniem na
wypłatę  diet  podczas  wyborów parlamentarnych,  zgodnie  z  decyzją  Dyrektora
Delegatury Krajowego Biura Wyborczego 
4) o kwotę 17 000 zł - zwiększone wpływy z tytułu koncesji alkoholowych,



5) o kwotę 223 665 zł - zwiększenie subwencji ogólnej na rok 2019, zgodnie z
decyzją  Ministra  Finansów  Uwolnione  zostają  środki  własne  przeznaczone  na
utrzymanie oświaty w pierwotnym budżecie.
6)  o  kwotę  12  000  zł  -  zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  własne,  z
przeznaczeniem na wypłatę zasiłków okresowych, zgodnie z decyzją Wojewody
Podlaskiego 
7)  o  kwotę  900  zł  -  zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  zlecone  z
przeznaczeniem  na  wypłatę  dodatków  energetycznych,  zgodnie  z  decyzją
Wojewody Podlaskiego 
8)  o  kwotę  21  000  zł  -  zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  własne  z
przeznaczeniem  na  wypłatę  dodatku  dla  pracownika  socjalnego,  zgodnie  z
decyzją Wojewody Podlaskiego 
9) o kwotę 87 500 zł - zwiększenie dotacji na zadania własne z przeznaczeniem
na  program  "Posiłek  w  szkole  i  w  domu",  zgodnie  z  decyzją  Wojewody
Podlaskiego,
10)  o  kwotę  37  200  zł  -  zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  własne  z
przeznaczeniem na świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów, zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego 
11)  o  kwotę  650  000  zł  -  zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  zlecone  z
przeznaczeniem  na  wypłatę  świadczeń  wychowawczych,  zgodnie  z  decyzją
Wojewody Podlaskiego 
12)  o  kwotę  470  000  zł  -  zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  zlecone  z
przeznaczeniem  na  wypłatę  świadczeń  rodzinnych  oraz  realizację  zasiłku  dla
opiekuna w myśl ustawy „Za życiem”, zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego 

Zmniejszenie w planie dochodów o kwotę 521 zł,  dotyczy  zmniejszenie
dotacji  na  zadania  własne  z  przeznaczeniem  na  wypłatę  zadań  za  zakresu
„Wyprawka szkolna”, zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego 

Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 1 754 249,91 zł., w tym:
1) o kwotę 5 000 zł - zwiększenie budżetu Przedszkole nr 1.
2) o kwotę 1850,10 zł - dotacja podmiotowa Niepublicznemu Przedszkolu im. św.
św.
Cyryla i Metodego prowadzonego przez Stowarzyszenie Bractwo Prawosławne w
Siemiatyczach.
3) o kwotę 80 000 zł - zwiększenie wydatków na utrzymanie pensjonariuszy DPS.
4) o kwotę 30 000 zł - przeznaczenie wydatków na utrzymanie powstałej nowej
Placówki Wsparcia Dziennego „Siemiatycki Klub Juniora".
5) o kwotę 60 000 zł - zwiększenie budżetu - Żłobek Nr 2.
6) o kwotę 40 814,90 zł - zwiększenie wydatków na regulowanie zobowiązań z 
tytułu Vat do Urzędu Skarbowego
7) o kwotę 80 000 zł - zwiększenie dotacji Miejskiej Bibliotece Publicznej.
8) o kwotę 77 000 zł - zwiększenie budżetu Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i 
Rekreacji.

Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 151 521 zł., w tym:
1) o kwotę 151 000 zł - zmniejszenie budżetu Gimnazjum Publicznemu Nr 1 w
związku z wygaszeniem i przeznaczenie niewykorzystanych środków na inne cele.

Pani Skarbnik dodała, ze zmianie uległy załącznik inwestycyjny, dotacyjny i plan dochodów i
wydatków  na  rok  2019  dla  wyodrębionego  rachunku  wydatków  oświatowych  zgodnie  z
wnioskiem Pani Dyrektor  Szkoły Podstawowej Nr 3 i Pana Dyrektora Szkoły Podstawowej
Nr 1. 



Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Siemiatycze przy ul. Słowiczyńskiej,
Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Mironkiewicz Igor „za ”
7 Nayda Katarzyna „za”
8 Onieszczuk Paweł „za”
9 Roszczenko Jerzy „za”
10 Rybałtowski Łukasz „za”
11 Śnieżko Igor „za”
12 Usakiewicz Marcin „za”
13 Zalewska Agnieszka „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/79/19 –Załącznik Nr 14

Do punktu 16 - przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta
Siemiatycze.

Przewodnicząca rady powiedziała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym każdy radny
ma  obowiązek  składać  co  roku  oświadczenie  majątkowe,  dodała,  że  14  radnych  do  30
kwietnia  2019 r.  wraz  z  kopią  rozliczenia  podatkowego  za  2018  r.  złożyło  oświadczenia
majątkowe.  Oświadczenia  zostały  przekazane  do  Urzędu  Skarbowego  i  po  analizie
oświadczeń nie stwierdzono większych uchybień. Drobne uwagi zostały przekazane osobom,
których dotyczą. Oświadczenia majątkowe są jawne i można je obejrzeć na BIP.

Do punktu 17 - przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu
Miasta oraz kierowników jednostek organizacyjnych.

Przewodnicząca  powiedziała,  ze  wszystkie  osoby,  których  dotyczył  obowiązek  złożenia
oświadczenia majątkowego złożyły te oświadczenia w terminie. Po analizie oświadczeń nie
stwierdzono  większych  nieprawidłowości,  uwagi  zostały  przekazane  osobom,  których
bezpośrednia dotyczyły.
Przewodnicząca  dodała,  że  Burmistrz  i  Przewodnicząca  Rady  Miasta  składają  swoje
oświadczenia  do  Urzędu  Wojewódzkiego,  oświadczenia  prawidłowo  wypełnione  zostały
złożone w terminie.

Do punktu 18 - przedstawienie Protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze
z realizacja zadań gminy w zaopatrzenie mieszkańców w wodę.



Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  odczytanie
protokołu. Protokół stanowi załącznik Nr 15

Do punktu 19 - przedstawienie informacji o podmiotach wyznaczonych do wykonywania
pracy przez skazanych.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  podmioty  wyznaczone  to  Przedsiębiorstwo
Komunalne, Zarząd Mienia Komunalnego oraz Siemiatycki Ośrodek Kultury.

Do punktu 20 – wolne wnioski.

Głos w tym punkcie zabrali:

-  radny  Śnieżko  w  imieniu  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Porządku  Publicznego
przedstawił  jeden  z  punktów  realizacji  planu  pracy  komisji,  analizę  systemu  miejskiego,
Komisja  analizując  miejski  monitoring  zapoznała  się  z  wyjaśnieniami   burmistrza,  ze
stanowiskiem  Komendanta  Policji,  dokonała  też  oględzin  w  terenie.  Z  przeprowadzonej
analizy  ustalono,  że  budowę systemu rozpoczęto  w 2004 r.  i  obecnie  czynne  są  tylko  3
kamery. Opinią Komisji, burmistrza i komendanta system monitoringu jest potrzebny istotny
z  punktu  widzenia  działalności  miasta  i  bezpieczeństwa mieszkańców.  Dlatego  Burmistrz
opracował plan pracy budowy kompleksowego i nowoczesnego systemu monitoringu. System
składający się 23 kamer w newralgicznych punktach miasta przewiduje możliwość dalszej
rozbudowy.  W ocenie  Komisji  system ten  jest  dobrze  przemyślany i  przyczyniłby  się  do
poprawy bezpieczeństwa mieszkańców Siemiatycz.  Wadą systemu jest  dość wysoki  koszt.
Burmistrz ubiega się o dofinansowanie inwestycji z Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Podlaskiego. Gdyby nie udało pozyskać się środków zewnętrznych na budowę
systemu Komisji  opracowała  swój  własny plan   budowy etapowo.  Plan  budowy systemu
będzie dostępny w biurze rady.

Radny zapytał Burmistrz o to kiedy będzie wiadomo czy Miasto otrzyma dofinansowanie do
budowy monitoringu?

- Radna Nayda w imieniu mieszkańców zwróciła się z zapytaniem do Prezesa Zarządu Mienia
Komunalnego, zapytała o możliwość utwardzenia nawierzchni przy garażach oraz naprawy
wjazdu  i  niewielkiego  parkingu  miedzy  blokiem  11  i  13  na  ulicy  Pałacowej,  czy  jest
planowana naprawa tej nawierzchni?

- radny Mironkiewicz poruszył temat konieczności kontroli m.in. zawierania umów na odbiór
nieczystości przez przedsiębiorców, potrzebna jest też edukacja mieszkańców, zwłaszcza teraz
jeśli to wszyscy zobowiązani są do segregowania śmieci. 

Radny  poruszył  temat  odczytów  wody  na  licznikach  w spółdzielni  mieszkaniowej,  gdzie
główny  licznik  inaczej  wskazuje  niż  suma  liczników  z  indywidualnych  liczników
gospodarstw domowych, mieszkańcy są obciążani tą różnicą i są oburzeni jej wysokością.
Radny zwrócił się do Prezesa Berezy z zapytanie jak to wygląda w Zarządzie Mienia, czy
takie różnice też występują, czy one są duże i w jaki sposób Zarząd Mienia sobie z tym radzi. 

Radny poruszył również temat targowiska, powiedział, ze mieszkańcy ulicy Polnej apelują o
porządek na terenie targowiska i przyległych ulicach. Radny dodał,  ze handel odbywa się
również  na  ulicach  przyległych  i  mieszkańcy  mają  problem  z  poruszaniem  się  po  tych
ulicach, a osoby handlujące poza obrębem targowicy nie płacą opłaty targowej, co uszczupla



też budżet miasta. Radny zwrócił się z prośba o właściwe oznakowanie granic targowiska i
właściwe egzekwowanie miejsc zajmujących przez handlujących. 

-  radny Korowicki  w imieniu  mieszkańców i  turystów podziękował  za  ład  i  porządek w
naszym  mieście,  Radny  zapytał  o  to  kiedy  zostanie  uprzątnięty  „leżący  Moriot”.  Radny
zwrócił się do Prezesa PK, żeby był podobny do byłego prezesa, żeby po ludzku podchodził
do pracowników.

Radny zapytał tez o to czy jest już kandydat na Dyrektora MOSiR?

- Radny Berski zapytał o to co dzieje się w temacie elekrtocipłowni? Radny poruszył temat
doświetlenia  przejść  na  ulicy  11  Listopada  oraz  wycięcia  drzew  w  okolicy  przejść  dla
pieszych, co poprawiłoby widoczność.

- Radny Korowicki poruszył temat cmentarza żydowskiego , powiedział, ze są tam drzewa
które zagrażają bezpieczeństwu osób przechodzących.

- Radny Onieszczuk powiedział, że zgadza się z tym żeby zrobić porządek na cmentarzu ale
zaproponował żeby zwrócić się do gminy żydowskiej o pokrycie kosztów utrzymania.

- Przewodnicząca Rady powiedziała,  że wszyscy radni zostali  zaproszeni na jubileuszowy
koncert Małego Podlasia 9 listopada na hali widowiskowo-sportowej. Przewodnicząca Rady
dodała, że zaproszenie jest zamieszczone na dysku Google. 

Burmistrz  podziękował  komisji  za  opinię  w  sprawie  monitoringu,  powiedział  że  nadal
czekamy na rozstrzygnięcie  wniosku.  Jeżeli  nie  dostaniemy dofinasowania to  i  tak trzeba
będzie  to  zrobić.  Burmistrz  dodał,  że  przy  nowych  obiektach  ustawiany  jest  monitoring
(plaża, fontanny, świetlica skwer) niezależnie od systemu miejskiego monitoringu. 

Burmistrz  powiedział,  ze  jeśli  chodzi  o  interpretację  radnej  Naydy  to  zapewne  prezes
wypowie się na ten temat, zapewne postaramy się spełnić prośbę mieszkańców.

Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o zapytanie radnego Mironkiewicza w sprawie kontroli
to jak widać to kontrole są potrzebne i część osób twierdziła, że nie wiedziała, że muszą mieć
podpisane umowy. Jeśli chodzi o wodę to prezes odpowie na to pytanie.

Burmistrz powiedział, że miło jest słyszeć że mieszkańcy doceniają czystość i porządek w
mieście. Odnosząc się do zapytania radnego Korowickiego w sprawie baraku powiedział, że
przesunięte jest to w czasie ze względu na koszty, barak trzeba utylizować, ale zostanie on w
najbliższym czasie rozebrany.

Odnosząc się do zapytania radnego Korowickiego w sprawie kandydata na dyrektora MOSiR
Burmistrz odpowiedział, że nie ma jeszcze takiego kandydata.

Odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Korowickiego  w  sprawie  cmentarza  żydowskiego
Burmistrz  odpowiedział,  że  poprosimy  MOSiR  żeby  zajął  się  uporządkowaniem  drzew
zagrażającym przechodniom. 

Odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Berskiego  w  sprawie  elektrociepłowni  Burmistrz
odpowiedział, że sprawy cały czas są w toku. Dzisiaj nawet był przedstawiciel firmy Eneris i
Kierownik Leszczyński z nimi rozmawiał. 

Odnosząc się do zapytania radnego Berskiego w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych
na  ulicy  11  listopada,  Burmistrz  odpowiedział,  że  może  zaproponować  GDDKiA
dofinansowanie doświetlenia tych przejść, jest tam niebezpiecznie.

Odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Onieszczuka  w  sprawie  zwrócenia  się  do  gminy
żydowskiej o dofinansowania sprzątania cmentarza, ale wiąże nas umowa do 2020 czy 2021 r
i musimy się z tego wywiązywać.



Odnosząc  się  do  zapytania  radnej  Nayda  Prezes  Bereza  powiedział,  że  nie  zapomniał  o
rozmowie,  dodał,  ze  doraźnie  teren  został  dożwirowany,  a  przy  konstrukcji  budżetu  na
przyszły rok zostanie to ujęte w budżecie. Prezes dodał, ze pamięta też o doświetlenie, ale
nadal czeka na kosztorys. 

Odnosząc się  do  zapytania radnego Mironkiewicza w sprawie ulicy Polnej  Prezes Bereza
odpowiedział, że ulica jest w miarę udrożniona, na ulicy umieszczone są tablice o zakazie
handlu. Dodał, że z tego co wie to w ciągu dnia na targowicy pojawia się patrol policji. Dodał,
że  nie  będą pobierane opłaty na handel w miejscach niedozwolonych,  pracownicy proszą
jedynie o przeniesienie stoisk w miejsca na terenie targowiska. Jeśli chodzi o pobieranie opłat
za  ilość  miejsca  zajętego  to  na  pewno  zostanie  na  to  zwrócona uwaga.  Prezes  dodał,  ze
należałoby wymierzyć stanowiska i je oznaczyć, postaramy się zrobić to w przyszłym roku.

- Radny Korowicki zwrócił się z prośbą o usunięcie betonowych słupków, zwrócił też uwagę
na zaśmiecony teren wokół lasu.

- Prezes Bereza powiedział, ze da się to wszystko zrobić.

- Burmistrz powiedział, że podczas sprzątania świata ten teren również był sprzątany.

-  Prezes  Bereza  odniósł  się  do  rozliczania  wody,  powiedział,  ze  każda  wspólnota
mieszkaniowa ma swój  regulamin rozliczania  wody,  występują niedobory  i  różnice  w tej
wodzie rozliczane są zgodnie z regulaminem zatwierdzanym przez wspólnotę. 

- Przewodnicząca Rady zapytała o to czy przedstawiciel spółdzielni mieszkaniowej mógłby
wypowiedzieć się na temat rozliczania wody w spółdzielni.

-  Przedstawiciel  spółdzielni  powiedział,  ze  jest  to  dość  skomplikowany  temat,  zawsze
występują tam różnice, ostatnio zaczęliśmy analizować to na 2 budynkach, okazuje się duże
znaczenie ma ciśnienie wody, w budynkach gdzie mamy dużą różnicę, wstawiliśmy reduktory
różnicy  ciśnienia,  zastanawiamy  się  nad  ujęciem  w  kolejnym  przetargu  przy  wymianie
wodomierzy zakładania zaworów zwrotnych żeby nie następowały te przepływy wsteczne.

- Radny Berski zapytał o to skąd tak duże różnice w zużyciu wody?

-  Przedstawiciel  spółdzielni  powiedział,  ze  przez  jedną  dobę  w  jednym  mieszkaniu
stwierdziliśmy odkręcenie wodomierza o 260 l,  ta woda znajduje się w budynku ale tylko
zawory zwrotne uregulują te różnice.

- Radny Mironkiewicz zasugerował aby spółdzielnia zaczęła wzorować się na regulaminach
ZMK jeśli  to  w jakiś  sposób ukróciło  skutki  działania  niektórych osób czy  wprowadziło
formy rozliczenia dla osób które musza pokryć koszty rozbieżności (to bywa nawet 60m).

-  Przedstawiciel  spółdzielni  powiedział,  że  regulaminy  muszą  być  oparte  na  prawie
energetycznym i zbiorczym zaopatrzeniu w wodę i na tym się opieramy, różnice rozlicza się
w stosunku do zużycia tej wody lub w stosunku do osób zamieszkujących.

- Radny Berski dodał, ze wiąże się to też z cena za podgrzanie wody, ceny są bardzo wysokie.

- Przedstawiciel spółdzielni powiedział, że cena za podgrzanie wody wiąże się z cena 1 GJ.
Jeżeli jest mały pobór wody to są większe straty po cyrkulacji. Straty na cyrkulacji to są straty
ok. 70% kosztów ciepłej wody. 

-  radny  Mironkiewicz  podziękował  przedstawicielowi  spółdzielni  za  przyjście  na  sesje  i
udzielenie odpowiedzi.

Radny Mironkiewicz zaproponował, żeby w czwartek Prezes razem z nim przeszedł się z nim
na targowicę i przekaże on tam swoje spostrzeżenia. 



Do punktu 21 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 16 września 2019 r.
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:50.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska
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